
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 

- Odgovor na vprašanje svetnika Tadeja Beočanina glede razpisa za neprofitna 
stanovanja 
 
Kot pojasnilo glede točkovnika, naj najprej razložimo, da se kot »mlada družina« po 
Pravilniku o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem  upošteva družina z najmanj enim 
otrokom, v kateri nobeden od staršev ni star več kot 35 let, pri čemer se kot mlade družine 
ne upoštevajo samo življenjske skupnosti obeh staršev in otrok ampak tudi vse druge 
družinske oblike. To za točkovanje pomeni, da je prosilec, ki je točkovan kot »mlada 
družina«, v najslabšem primeru dobil 60 točk pri prednostni kategoriji mlade družine, 30 točk 
pa pri  socialnih razmerah, za vsakega otroka 30 točk (v primeru da ima samo enega otroka), 
to pomeni v najslabšem primeru 90 točk. Točke pod prednostne kategorije, poklici 
pomembni za občino-kulturni delavec, publicist, v višini 80 točk, določi župan za vsak razpis 
posebej. Mlade družine dobijo skupno več točk. V letošnjem razpisu pa nihče od prosilcev ni 
prejel točk za kulturnega delavca oz. publicista.   
 
Pripravila: Gordana Krkoč  
 
- Odgovor na vprašanje svetnice Sonje Žgavc glede urejanja zelenice krožišča na 
Ribniku in zelenic ob vstopu v mestu 
 
Pobudo za preureditev zelenice na krožišču Ribnik bomo vključili med druge predloge za 
rebalans proračuna 2012. Na neurejene površine starega Petrola smo pisno opozorili Petrol, 
uradnega odgovora z njihove strani nismo prejeli, vendar smo opazili, da so po naši 
intervenciji opravili košnjo okolice. Stanje bomo spremljali in jih po potrebi ponovno opozorili. 
Okolica nekdanje Ike je bila temeljito očiščena ob oddaji prostorov v najem in jo najemnik 
vzdržuje, zelenico pri semaforju je očistila in pokosila Komunalno stanovanjska družba, 
lastniku zemljišča Direkciji RS za ceste pa smo že lansko leto podali pisno pripombo, naj 
zelenico uvrstijo v letni plan rednega vzdrževanja. Ponovno jih bomo pisno opozorili. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Marijana Božiča glede hitrostnih ovir na ulici Ivana 
Kosovela 
 
Na podlagi ugotovitev vašega svetniškega vprašanja ter izvedenih meritev na terenu se je od 
izvajalca del zahtevala sanacija – odprava nepravilnosti ter prilagoditev predpisom. Višina 
grbine mora znašati 3 cm pri dolžini 60 cm. 
 
Pripravil: Miha Ergaver  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Radovana Štora glede dovoljenja za prodajo starih 
avtov pri stadionu 
 
Območje parkirišča pri stadioni se v zadnjem času uveljavlja kot prodajno mesto za stare 
avtomobile. Prodajo na tem mestu izvajajo tako uradni prodajalci avtomobilov kot tudi različni 
posamezniki. Za prodaje na tem mestu občina ni izdala nikakršnega dovoljenja niti  soglasja. 
Prodajalce oziroma lastnike vozil, predvsem neregistriranih, bomo obvestili, da vozila 
odstranijo z javne površine. 
 
Pripravil. J. Furlan 
 



- Odgovor na vprašanje svetnika Antona Žagarja glede prehoda iz dvorišča v 
Vipavskem Križu 

Ob pridobivanju uporabnega dovoljenja za stavbo, v kateri delujeta podružnica Vipavski Križ 
in vrtec, se je spomladi na zahtevo UE postavilo ograjo v dvorišču za preprečitev dostopa do 
nezaščitenih delov obzidja, na obstoječih mrežah, ki zapirajo prehode pa se je izvedla 
ustrezna zaščita ostrih robov. Z izvedbo se je pojavil problem oziroma potreba po ustrezni 
zaščiti npr. z mrežastim tunelom, prehoda iz notranjega dvorišča v zunanji del izven obzidja 
na V strani gradu. Zavod za varstvo kulturne dediščine, OE Nova Gorica se je v začetku 
junija (takoj po izvedenih delih) z dopisom zaprosilo za izdajo smernic za že postavljeno 
ograjo (z navedbo, da se bo ograja po potrebi zamenjala z ustrezno - kot bo ZVKD zahteval) 
in za izdajo smernic za izvedbo zaščitnega prehoda (tunela). Za posege znotraj gradu je 
namreč potrebno predhodno soglasje ZVKD. 

Ker odgovora s strani ZVKD nismo prejeli, smo konec septembra na ZVKD poslali poziv za 
reševanje zadeve; 14.10. pa še prošnjo za sestanek na to temo. 

Pripravila: Katarina Ambrožič    
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Dušana Mikuža glede širine pločnika proti izviru 
Hublja 
 
Pločnik proti izviru Hublja je izveden v širini 1,2 m, kar omogoča normalen prehod za dva 
pešca. Po predpisih in standardih je predpisana minimalna širina pločnika 90 cm, kar je v 
našem primeru zadoščeno.  Pri določitvi obsega investicije je potrebno upoštevati, da je bilo 
s širitvijo voznih pasov in izgradnjo pločnika poseženo v privatna zemljišča na celotni dolžini 
trase in bi vsakršna širitev projekta pomenila bistveno večje stroške pa tudi težja pogajanja z 
lastniki zemljišč, kar bi lahko ogrozilo izvedbo celotnega projekta. Investicija je bila tudi 
podrobneje predstavljena in v predlaganem obsegu tudi sprejeta na občinskem svetu pri 
sprejemanju investicijskega programa.   Izgradnja pločnika od stare Schleglove domačije do 
izvira Hublja je v načrtu razvojnih  programov predvidena v letu 2013.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitja Tripkoviča glede študije zdrave biomase in 
sestave komisije  
Poročilo o izvedenih aktivnostih bo pripravljeno za eno izmed prihodnjih sej. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Borisa Kovača glede postavitve ležečih ovir v 
Lokavcu 
 
Na KS Lokavec bomo naslovili dopis, da se izvedejo ustrezni postopki za pripravo 
konkretnega predloga.  
 
Pripravil: Miha Ergaver  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Jana Zelinščka glede pločnika v Batujah, glede 
gradnje dvorane v Črničah, glede zamenjave ležečih ovir v Batujah in glede nove 
kanalizacije v Lokavcu 
 
Pločnik v Batujah 
Občina Ajdovščina je v mesecu maju naslovila predlog Direkciji RS za ceste, v katerem 
predlaga, da se na problematičnem odseku pločnik zoža na tako širino, kot je še sprejemljiva 
za lastnike zemljišč ob cesti in se to ustrezno označi s prometno signalizacijo. Neuradno smo 
na sestanku s predstavniki DRSC izvedeli, da se prometni sektor s takim predlogom ni 
strinjal, vendar uradno tega odgovora še nismo prejeli. Investicija naj bi bila izvedena ob 



rekonstrukciji križišča v Selu, vendar se je zaradi znanih razmer investicija zamaknila v 
prihodnja leta. Za odgovor bomo ponovno zaprosili odgovorne na DRSC. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Dom krajanov v Črničah 
Pri izgradnji Doma krajanov v Črničah je prišlo v času gradnje do določenih sprememb, 
katere so se v času projektiranja pokazale kot smiselne oz. potrebne. 
Spodaj so navedene spremembe projekta oz. dodatno naročena dela, katere so bile  
izvajalcu naročene kot dodatno delo in niso zajete v pogodbi na ključ: 
- zaradi puščanja ter posledično zamakanja terena je bilo potrebno porušiti obstoječo 

greznico objekta osnovne šole ter izvesti novo malo čistilno napravo ter na novo urediti 
kanalizacijo obstoječega objekta osnovne šole, 

- dodatno smo naročili štiri svetlobnike na strehi dvorane, 
- vse steklene površine v dvorani in na vhodnih vratih se bodo izvedle z lepljenim varnostnim 

steklom, 
- dodatno smo naročili senčilni nadstrešek nad okni na južni fasadi, 
- zaradi nadzora uporabe električne energije sta se vgradila dva dodatna števca za merjenje 

porabe. 
Vrednost dodatno naročenih del znaša okrog 8,5% vrednosti investicije, za kar bomo morali 
izvesti postopek za sklenitev aneksa. Za vse spremembe smo zaprosili sofinancerja MKGP 
za potrditev.  
 
Pripravila: Boštjan Kravos in Alenka Čadež Kobol  
 
 
Zamenjava ležečih ovir v Batujah 
Grbina pri igrišču je bila izvedena kot montažna in je predvidena za prevozno hitrost 50 km/h. 
S KS Batuje smo bili dogovorjeni, da se montažna ovira postavi z namenom preveritve 
ustreznosti ukrepa, saj so bili podani predlogi za postavitev grbin na vseh javnih poteh 
znotraj naselja. KS Batuje bomo pozvali, da pripravi oceno stanja izvedenih ukrepov 
(naročilo z dne 15.4.2011). Na podlagi dopolnjenega predloga bomo izvedli ustrezno 
naročilo. 
 
Pripravil: Miha Ergaver  
 
Nova kanalizacija v Lokavcu 
Izgradnja kanalizacije po Lokavcu poteka skladno s terminskim planom ter bo zaključena do 
konca marca 2012.  Za izgradnjo hišnih priključkov na javno kanalizacijo se zbirajo prijave 
zainteresiranih ter podpisujejo pogodbe, v katerih so navedeni roki za izvedbo posameznega 
priključka. Izveden je bil javni razpis za izbiro izvajalca izgradnje priključkov, pripravljena je 
projektna dokumentacija, pripravljena bo novelacija Investicijskega programa z navedbo 
vrednosti hišnih priključkov in potrebno višino subvencije. Ob tem pa je potrebno opozoriti, 
da bo potrebno v proračunu zagotoviti dodatna finančna sredstva. 
Glede odprtih vprašanj posameznikov  (način izvedbe, terminski plani) pa predlagamo, da se 
le ti osebno obrnejo na občinsko upravo. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Matjaža Bajca glede zaprte ceste proti Coli in 

posredovanja pisma na direkcijo 
 

Pobudo za odprtje ceste za dvosmerni promet na območju plazu Znosnice bomo naslovili na 
Direkcijo RS za ceste v proučitev.  
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  



- Odgovor na vprašanje svetnika Kazimirja Čebrona  glede popravila pošte v 
Dobravljah 
 
Na Pošti v Novi Gorici so nam povedali, da že pred časom izdelan projekt prenove 
poslovalnice v Dobravljah ni ustrezen sedanji zakonodaji. Trenutno je v izdelavi nov projekt 
posodobitve za katerega pa bo potrebno ponovno pridobiti vsa soglasja. Zaradi navedenega 
ne morejo  dati izjav, kdaj naj bi se  prenova pričela.  
 
Pripravila: Sonja Lovrekovič  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Josipa Troha  glede prehoda za pešce v Velikih 
Žabljah 
 
Prometni znak, ki označuje prehod za pešce, se je v dogovoru z lastnikom dvorišča prestavil. 
Prehod za pešce s talno označbo in prometnimi znaki pa se je izvedel predvsem v želji, da 
se zmanjša hitrost prometa na tem odseku.  V dogovoru  s predstavniki KS Velike Žablje, pa 
se bo zadeva (eventuelno grbina s prehodom za pešce ali klančina za prehod na pločnik) v 
celoti uredila v sklopu urejanja pokopališča, večnamenske dvorane in vstopa v center vasi 
Velike Žablje.   
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Alojzija Klemenčiča  glede imenovanja Občinske 
volilne komisije 
 
Občinska uprava je v mesecu juniju posredovala poziv za zbiranje predlogov za imenovanje 
članov občinske volilne komisije. Člani komisije so po obravnavi prejetih predlogov na 8. seji 
20.6.2011 sprejeli sklep, da se ponovno posreduje poziv za zbiranje predlogov, z namenom, 
da se pridobi tudi podatke, ali je kandidat predlagan za predsednika, namestnika, člana oz. 
namestnika člana, katere predlagatelji vpišejo na posebej pripravljene obrazce. Na zadnji seji 
komisije 20.9.2011 je bila sprejeta odločitev, da se pred nadaljnjimi postopki imenovanja 
občinske volilne komisije pridobi mnenje Državne volilne komisije glede postopkov 
imenovanja, ki je bilo tudi pridobljeno. Občinska uprava je zato postopke zbiranja predlogov 
izpeljala glede na dosedanjo prakso zbiranja predlogov in v skladu s sprejetimi sklepi 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Zakon o lokalnih volitvah določa, da so volilni organi za lokalne volitve samostojni in 
neodvisni organi občine, ter da je njihova funkcija častna. Zakon o volitvah v državni zbor, ki 
se smiselno uporablja tudi za lokalne volitve, dopušča imenovanje članov volilne komisije 
tudi izmed uradnikov, zaposlenih v organih državne uprave ali upravah lokalne skupnosti.  
 
Pripravil: Janez Furlan 
 


